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Abstract (en)
The printing device (12) is constructed as an independent modular unit and so arranged that the print head (13) is located in front of a counter-
pressure roller (14) which is mounted beside the deflection roller (8) of the document processing equipment, which roller does not extend across
the full width of the document, in such a manner that its crown line facing the print head (13) runs aligned with a corresponding crown line of
the deflection roller (8). The modular unit is held in guidance elements and can be drawn out from the printing position along the guidance
elements tangentially to the crown line of the counter-pressure roller (14). Preferably, a print head (13) having a thermal ink ribbon (16) transported
synchronously with the document, and operating by the thermal transfer principle serves as the printing device (12). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Druckvorrichtung (12) ist als selbständige Baueinheit ausgebildet und so angeordnet, daß sich der Druckkopf (13) vor einer Gegenandruckrolle
(14) befindet, die neben der den Beleg nicht in voller Breite erfassenden Umlenkrolle (8) der Belegverarbeitungseinrichtung so gelagert ist, daß
ihre dem Druckkopf (13) zugewandte Scheitellinie fluchtend zu einer entsprechenden Scheitellinie der Umlenkrolle (8) verläuft. Die Baueinheit ist
in Führungselementen gehalten und tangential zur Scheitellinie der Gegenandruckrolle (14) entlang der Führungselemente aus der Druckposition
herausziehbar. Als Druckvorrichtung (12) dient vorzugsweise ein nach dem Thermo-Transfer-Prinzip arbeitender Druckkopf (13) mit einem synchron
zum Beleg transportierten Thermo-Farbband (16).
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